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- Ideja o izgradnji vrtića je odlična.   Mislim da ima puno roditelja koji nisu uspeli da upišu svoje
dete ove godine u vrtić. Moje starije dete je srećom upisano i redovno ide u obdanište.
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